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J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: a 2011. február 14-én megtartott Képviselő-testületi ülésen. 
Az ülés helye: Polgármesteri Hivatal Váchartyán, Fő út 55. Tanácsterem. 
Jelen vannak: a mellékelt jelenléti ív szerint.  
 
Koblász Sándor polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, a Képviselő-testület 6 tagja az ülésen jelen van, Lassú János alpolgármester előre 
jelezte távolmaradását. A jegyzőkönyv hitelesítésére Bercse Dezső képviselőt javasolja. Ismerteti a 
tervezett napirendi pontokat és kéri a napirend jóváhagyását. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatait.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
13/2011.(II.14.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület Bercse Dezső képviselőt megválasztja jegyzőkönyv 
hitelesítőnek. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
14/2011.(II.14.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület jóváhagyja a meghívó szerinti napirendet. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

1. Tájékoztató az elmúlt időszak alatt tett intézkedésekről 
 

a) Kisnémedi – Izotóp Tájékoztató Társulás 
 
Koblász Sándor polgármester tájékoztatja a képviselőket, hogy az Izotóp Tájékoztató Társulás 
keretében Kisnémedin az ország többi hasonló társulásának polgármestereivel együtt 
munkamegbeszélés volt, melynek keretében megtekintették a püspökszilágyi radioaktív 
hulladéktárolót is. 
 

b)Vasútállomás – hajléktalan személy elszállítása 
 
Koblász Sándor elmondja, hogy az elmúlt napokban lakossági bejelentés érkezett, hogy a 
Vasútállomáson egy hajléktalan személy tartózkodik, ezt követően rendőrségi intézkedés történt 
és a hajléktalant kórházba szállították.  
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c) Utcák állapotának javítása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az utcák állapota sajnos nagyon rossz, a 
csatornások márciusra ígérték a helyreállítások elvégzését. Ahol már tényleg nem lehetett 
közlekedni, oda követ vitetett az Önkormányzat. 
 
 

2. Váchartyán Község Önkormányzatának 2011. évi költségvetése 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a 2011. évi költségvetés tervezetét a 
Községgazdálkodási Bizottság hosszasan, részletesen megtárgyalta. A Bizottság javaslata írásban 
kiküldésre került. Felkéri Dézsi Ferencet a Községgazdálkodási Bizottság elnökét, hogy ismertesse 
a Bizottság javaslatait, majd Davcsó Károlyné gazdálkodási ügyintézőt, hogy ismertesse a részletes 
költségvetési tervezetet. 
 
Dézsi Ferenc a Községgazdálkodási Bizottság Elnöke ismerteti a Bizottság javaslatait 
 
Davcsó Károlyné gazdálkodási ügyintéző ismerteti a részletes költségvetési tervezetet. 
 
Horgász Marianna képviselő megkérdezi, hogy a Pedagógus Nap megrendezésének költsége 
benne van-e a költségvetésben? 
 
Davcsó Károlyné gazdálkodási ügyintéző elémondja, hogy reprezentációs keret minden 
intézménynél van, ebből lehet ezt fedezni. 
 
Dézsi Ferenc a Községgazdálkodási Bizottság Elnöke kéri, hogy a költségek kimutatása 
egyféleképpen történjen. A következő költségvetés tervezésekor kéri, hogy egyforma, egyszerűbb, 
áttekinthetőbb táblázatok készüljenek a Képviselő-testület részére, egy intézményre összevontan, 
ne pedig szakfeladatonkénti bontásban. A költségvetésben 12 millió forint a hiány, lehetőség 
szerint ezt év végére le kell szorítani. A Bizottság kérésének megfelelően kigyűjtésre kerültek az 
előző évi közüzemi költségek. Ezt követően átvizsgálásra kerülnek az átalánydíjas szerződések, 
minden téren takarékoskodni kell.  
 
Horgász Marianna képviselő a következő javaslatokat teszi a költségvetés bevételeinek 
növelésére. Javasolja, hogy a hivatali időn kívüli esküvőkért kérjenek pénzt, más településen is 
kérnek. Az Önkormányzat tulajdonában lévő földterületeket össze kell szedni, és fel kell ajánlani 
használatra, hogy legalább művelve legyenek, esetleg bérleti díjat is lehetne kérni. Tudomása 
szerint a Váci Víziközmű Társulatnak 2002-ben komoly összeget kifizetett az Önkormányzat az 
LTP szerződések számlavezetési díjára. Arról volt szó, hogy ezt visszakapják az önkormányzatok, 
amikor a lakosság már fizeti az LTP szerződésekre a díjakat. Ezt most már vissza kellene kérni a 
Társulattól. Szintén a csatornával kapcsolatos a Roba-per, amelyből több mint kétmillió forint 
illeti a 6 önkormányzatot. Tudomása szerint ez a per lezárult és ebből a pénzből jár 
Váchartyánnak is. Az utolsó javaslata az iskolai társulásra vonatkozik. Tudomása szerint 
Galgagyörk az iskola társuláshoz partnert keres, jelenleg nincsenek társulásban senkivel. A 
galgagyörki iskola jó hírű, erős iskola, érdemes lenne ezt a lehetőséget körbejárni. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni a javaslatokat, meg fogják vizsgálni az összes 
lehetőséget. A költségvetéssel kapcsolatban nincs több kérdés és hozzászólás ezért kéri, hogy 
hozzanak döntést  a 2011. évi költségvetés tervezetével kapcsolatban. 
 
A képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
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Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
15/2011.(II.14.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület – a Községgazdálkodási Bizottság javaslata alapján – jóváhagyja 
a 2011. évi költségvetésre vonatkozó részletes előterjesztést az alábbi 
változtatásokkal. 
841133 Adó, illeték kiszabása, beszedése, adóellenőrzés szakfeladaton az álláshelyen 
tervezett személyi juttatás és járulékai előirányzatot 1.600 eFt-tal csökkenti, az 
álláshelyen történt személyi változás miatt keletkezett többlettel. Ezt az összeget a 
tartalék kerethez átcsoportosítja.  
890301 Civil szervezetek működési támogatása szakfeladaton tervezett támogatási 
keretből 500 eFt-ot átcsoportosít a 910502 Közművelődési intézmények, közösségi 
színterek működtetése szakfeladat dologi kiadásaira. 
852021 Általános iskolai tanulók nappali rendszerű nevelése, oktatása (5-8. 
évfolyamon) szakfeladaton a közlekedési költségtérítésre tervezett összeget 400 eFt-
tal csökkenti. 
855911 Általános iskolai napközi otthoni nevelés szakfeladaton a dologi kiadásokat 
a közüzemi díjakra tervezett összesen 600 eFt-tal csökkenti. Ebből 200 eFt-ot az 
étkező tárgyi eszköz beszerzésének előirányzatára átcsoportosít. 
841403 Város-, községgazdálkodási m.n.s. szolgáltatások szakfeladaton a felhalmozási 
kiadások előirányzatát 800 eFt-tal növeli. 
A közalkalmazottak részére tervezett 2%-os jutalomkeretet zárolja, amelynek 
felhasználása csak a Képviselő-testület engedélye alapján történhet. 
 
A Képviselő-testület felhívja az intézmények figyelmét, hogy tegyenek meg mindent a 
takarékos gazdálkodás érdekében, törekedjenek a dologi kiadásaik minél hatékonyabb 
csökkentésére, melyet a Képviselő-testület a költségvetési év folyamán ellenőrizni 
fog. 
 
Felkéri a jegyzőt, hogy intézkedjen a költségvetési rendelet tervezet fentiek szerinti 
átdolgozásáról. Felkéri a polgármestert, hogy a fentiek szerint átdolgozott 
költségvetési rendelet tervezetét 2011. március 15-ig terjessze jóváhagyásra a 
Képviselő-testület elé. 
 
Felelős: polgármester + jegyző 
Határidő: 2011. március 15. 

 
3. Egyebek 

 
a) Zöld Híd 

 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy válasz érkezett a Zöld Híd részéről, hogy 
kivizsgálják a fizetési felszólításra tett észrevételünkben foglaltakat, és addig felfüggesztették a 
fizetési kötelezettségünket. 
 

b) Hulladékszállítási árajánlatok 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy az elmúlt ülés óta a hulladékszállítás tekintetében 
újabb árajánlatok vannak, ismét foglalkozni kell a témával. Az újabb ajánlatok kizárólag  a 
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hulladék gyűjtésére és lerakóhelyre történő szállításra vonatkoznak feltételezve, hogy az 
ártalmatlanítást a Zöld Híd Kft. számlázza közvetlenül az Önkormányzat részére. Gáspár János 
vállalkozó 120,-Ft+ÁFA/ürítés áron tett ajánlatot, mely magában foglal évi egyszeri lomtalanítást, 
évi egyszeri zöldhulladék elszállítást és az önkormányzat által üzemeltetett intézményektől való 
havi egyszeri hulladék elszállítást. Gáspár János vállalkozó vállalja, hogy ezt az árat három évig 
nem emeli. A másik ajánlatot a jelenlegi szolgáltató, az A.S.A. Kft. tette, mely szintén 120,- Ft 
+ÁFA/ürítés, mely évi kétszeri lomtalanítást foglal magában. 
 
A Képviselő-testület hosszas vita után – az előnyöket és hátrányokat számba véve – az alábbi 
szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

 
16/2011.(II.14.) sz. Képviselő-testületi határozat: 

 
A Képviselő-testület úgy dönt, hogy a lakossági hulladékgyűjtést és szállítást a 
jövőben is a jelenlegi közszolgáltatóval az A.S.A. Magyarország Kft-vel (2360 Gyál, 
Kőrösi út 53.) kívánja ellátni. A hulladékgyűjtést és szállítást díja hetente 120 literes 
edényzet esetén 120,-Ft+ÁFA/ürítés. A lakossági hulladék a Zöld Híd Kft. (2100 
által üzemeltetett Kerepes–Ökörtelekvölgyi hulladéklerakóba kerül elszállításra és 
ártalmatlanításra. A hulladék lerakási és ártalmatlanítási díjat Váchartyán Község 
Önkormányzata közvetlenül a Zöld Híd Kft. részére fizeti meg. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

c) Budapest – Veresegyház – Vác vasútvonal rekonstrukciója 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy folyamatban van a Budapest – Veresegyház – Vác 
vasútvonal rekonstrukciójának tervezése, engedélyezése. A beruházás érinti a 149 és 150 hrsz-ú 
ingatlanok (vasúti pályatest, Vasút utca) területét is. Hivatalosan is szétválasztásra kerül a vasúti 
pályatest, a Vasút utca és a tervezett P+R parkoló területe. A 150 hrsz-ú terület rendezésével 
hosszú évek óta próbálkozott az Önkormányzat, mindeddig sikertelenül. A terület rendezése 
érinti az Önkormányzat tulajdonában lévő 149 hrsz-ú ingatlant is, melynek területe 184 m2-rel 
csökken. Kéri a Képviselő-testületet, hogy a terület rendezése érdekében a Képviselő-testület 
járuljon hozzá a területcsökkenéshez. A Vasút utca esetében az úttest kezelője a Nemzeti 
Közútkezelő lesz, a járda és zöldterületek tekintetében az Önkormányzat. A parkoló esetében 
még nem tisztázott a kezelő kérdése. 
 
A Képviselő-testület az alábbi szavazatarányokkal meghozza a következő határozatát.  
 
Szavazatarányok:  
6 igen, egyhangúlag 

17/2011.(II.14.) sz. Képviselő-testületi határozat: 
 
Váchartyán Község Képviselő-testülete, a Viteco Kft. által 13.09.221 tervszámú 
útépítési helyszínrajz és a 108/2009. tervszámú Váchartyán belterület kisajátítási 
térkép alapján hozzájárul a tervezett beruházáshoz. Váchartyán Község 
Önkormányzata kéri, hogy a tervezett P+R parkoló a Magyar Közút NZrt. vagy a 
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Máv Zrt. kezelésébe kerüljön, tekintettel a menetrend szerinti buszforgalom általi 
igénybevételre.  
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 

  
 

d) Nyugdíjasklub felajánlása 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Nyugdíjasklub és a Hagyományőrzők társadalmi 
munka felajánlást tettek a Művelődési Ház kiszolgáló helyiségeinek felújítása, bővítése 
munkálataihoz.  
 

e) Takarékszövetkezet melletti terület 
 
Szabolcsi Károly képviselő észrevételezi, hogy a Takarékszövetkezet melletti területen 
mindenfélét tárolnak, ami nem oda való. Kéri, hogy szólítsák fel az ott lakókat, hogy a 
közterületet tegyék rendbe.   
 

f) Köztisztaság, közterület-használat 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy a faluban általános probléma a köztisztaság és 
a közterületek állapota. Kéri, hogy a lakosság legyen felszólítva, hogy tegye rendbe az ingatlanok 
előtti területeket.  
 

g) Művelődési Ház használata 
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy a Művelődési Háznál pont az Iskola farsangi bálja 
kapcsán felmerült, hogy kinek kell bérleti díjat és kauciót fizetnie. Véleménye szerint olyan 
szervezeteknek nem kell fizetni, akik nem szereznek az általuk szervezett rendezvényből bevételt. 
Ilyen az iskolai farsangi bál is. 
 
A képviselők egyetértenek az elmondottakkal. 
 

h) Gyalogátkelőhely 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő elmondja, hogy a szülők jelezték, hogy gyalogátkelőhelyet 
szeretnének az iskola elé.  
 
Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy Huszák János a közútkezelő képviselője járt 
Váchartyánban és beszéltek az iskola előtti gyalogátkelőhely létesítéséről. Elmondta, hogy a 
Halászi K. utca sarkánál lehetne gyalogátkelőhelyet kialakítani, ahol lámpa felszerelésével 
biztosítható a megfelelő kivilágítás. Beszéltek a másik problémáról is, a buszmegálló kialakításáról, 
ami kb. 1,5 millió forintba kerül. Mindenben támogat a közútkezelő, a közlekedési hatóság és a 
Volánbusz is, csak az Önkormányzatnak kell állnia a költségeket. 
 

i) Kóbor kutyák 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő érdeklődik, hogy a kóbor kutyákkal kapcsolatban milyen 
intézkedéseket lehet tenni? 
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Koblász Sándor polgármester elmondja, hogy egy kutya befogása és elszállítása 25.000,-Ft-ba 
kerül. 
 

j) Meghívó 
 
Simonné Vizler Ágnes képviselő mindenkit szeretettel meghív a 2011. február 19-én tartandó 
bálra, melynek a bevételét a Művelődési Ház eszközfejlesztésére szeretnék fordítani. 
 
Koblász Sándor polgármester megköszöni a részvételt és 19 óra 30 perckor bezárja az ülést. 
 

K.m.f. 
 
 
 
          Koblász Sándor            Balázsné Szilvási Zsuzsanna 
 polgármester                              jegyző 
 
 
 
A fenti jegyzőkönyvet hitelesítem: 
 
 
               Bercse Dezső 
            képviselő 
 


